

C007LQT

銀箭牌

Ultra High Speed Mechatronic Stepping
Motor Cylinder Bed Interlock Sewing Machine

超高速机电一体步进筒型绷缝机



You Tube



YOUKU



将高速直驱伺服马达、电控箱、电源开关完全整合於缝机中，并支援多种选配功能，实现一体直驱化的绷缝机。

C007LQT is equipped with high-speed direct drive servo motor, electric control box, and power switch. In addition, it supports a variety of optional functions to become an all-in-one direct drive interlock stitch machine.

 SIRUBA

特点

FEATURES

C007LQT

- 1** 整机运作平顺，低噪音，低震动。
Machine works smoothly with low noise and vibration.
- 2** 一体式电控，为装配与调整带来便利性。
Integrated control box design, easy assembly and adjustment.
- 3** 伺服电机驱动，反应速度快，停针更精准。
Driven by servo motor with quick response and precise needle stop position.
- 4** 薄料至针织布多层厚度皆可良好应对，无须调整且线迹美观。
Suitable for fine to heavy knit fabrics, good stitches without further adjustment.

C007LQT/UTM

步进驱动自动剪线与抬压脚，电磁铁驱动上夹线装置，不受气压限制，力量足，声音轻，方便调整与维护，使用寿命更长。

Stepping motor drives auto thread trimmer and foot lifter. Solenoid-driven upper thread gripper, not limited by air pressure. Sufficient power, soft sound, easy adjustment and maintenance with longer service life.



标配 LED 灯 Standard LED lights



规格

SPECIFICATIONS

一般平缝 / 下摆车缝 General Seaming / Bottom Hemming		⑤	①	②	③	④	⑥	⑦	⑧	⑨	⑩
C007LQT	W12 ⑤ -2 ⑦ /CH /UTM	1,2	2	4	3.2/ 4.0/ 4.8	1.4~3.6	0.9~1.4	5/7	U	5000	
	W12 ⑤ -3 ⑦ /CH /UTM	1,2	3	5	4.8/ 5.6/ 6.4	1.4~3.6	0.9~1.4	5/7	U	5000	
	U12 ⑤ -2 ⑦ /CH /UTM	1,2	2	3	3.2/ 4.0/ 4.8	1.4~3.6	0.9~1.4	5/7	U	5000	
	U12 ⑤ -3 ⑦ /CH /UTM	1,2	3	4	4.8/ 5.6/ 6.4	1.4~3.6	0.9~1.4	5/7	U	5000	

高林股份有限公司
KAULIN MFG. CO., LTD.

由於对产品的改良及更新，本产品型录中之产品规格及外观的修改恕不事先通知！
The specification and/or appearances of the equipment described in this catalogue are subject to change without previous notice because of modification.

C.S2023-33. AUG. 2023